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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Kazimierz Lechocki – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
� Pan Krzysztof Kozakowski – Urząd Marszałkowski Województwa 

Zachodniopomorskiego 
� Pan Marek Osial Informatyk Urzędu Gminy 
 
Temat posiedzenia: 
Informacja w sprawie sieci teleinformatycznej. 
 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec przypomniał, że temat budowy sieci 
teleinformatycznej był już przedstawiany na spotkaniu z radnymi. Po dogłębnej 
analizie (brak większej wiedzy w temacie) radni zdecydowali nie podejmować 
uchwały w sprawie zawarcia porozumienia w przedmiocie realizacji 
przedsięwzięcia – budowy Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej 
dostępu o do aplikacji i e-usług. 
 
Na dzień dzisiejszy wiele się zmieniło. Wypracowano nowe koncepcje. 
Pan Wójt poprosił o przybliżenie tematu przedstawiciela Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Zachodniopomorskiego. 
 
Temat Koncepcji Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej (ZST)                     
w formie multimedialnej przedstawił Pan Krzysztof Kozakowski – Urząd 
Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego. 
 
Przedstawiony materiał stanowi załącznik do protokołu. Załącznik do protokołu 

stanowią również wyjaśnienia do przedstawionego materiału nagrane na płytę 

CD. 

 
Pan Krzysztof Kozakowski w imieniu Pana Marszałka prosi o zrozumienie                       
i podjęcie stosownej uchwały. 
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Radny Pan Mieczysław Kozicki i Przewodniczący Rady Gminy Pan 
Kazimierz Lechocki zgodni są co podjęcia uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia.  
Swoją opinię uzasadniają, że po przedstawionej prezentacji zostały rozchwiane 
wcześniejsze wątpliwości i aby nie pozostać „w ogonie” należy skorzystać                    
z nadarzającej się okazji, tym bardziej, że na dzień dzisiejszy nic nas ten krok 
nie kosztuje. Będziemy się bacznie przyglądać dalszym posunięciom w tej 
sprawie.  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 


